
کره بالاخره فدراسیون  آرمان ملی: پس از چندین ماه مذا
« مربی 61 ساله برزیلی-  والیبال ایران مائوریسیو موتا پائز
فرانسوی والیبال دنیا را به عنوان سرمربی تیم ملی والیبال 

مردان ایران در سال 2024 انتخاب
   انتخاب 

از چندین  گزارش سایت فدراسیون والیبال، پس  به 
کره فدراسیون والیبال ایران با بیش از 20 مربی  ماه مذا
ح والیبال دنیا برای هدایت تیم ملی والیبال  خارجی مطر
مردان ایران و تشکیل چندین جلسه شورای مشورتی و 
کمیته فنی برای تعیین شاخصه ها و بررسی گزینه ها که با 
توجه به معیارهای تعیین شده برای سرمربیگری تیم ملی 
والیبال کشورمان، در آخرین جلسه کمیته فنی، مرادی 
سرپرست فدراسیون والیبال اعلام کرد که فدراسیون هدایت 

تیم ملی والیبال کشورمان را به مربی ای خواهد سپرد که 
آماده جنگیدن برای استفاده از حداقل شانس 

ایران برای صعود به المپیک پاریس باشد. در 
نهایت کمیته فنی رای به انتخاب یکی از دو 
گزینه آلبرتو جولینی و مائوریسیو موتا پائز 
برزیلی داد. بر این اساس، وحید مرادی 
جلسات  والیبال،  فدراسیون  سرپرست 
متعددی را با هر دو گزینه برگزار کرد و در 

جمله  از  مختلف  موارد  خصوص 
به  آن ها  برنامه های  و  شرایط 

گفت وگو نشست و در نهایت 
« مربی  »مائوریسیو موتا پائز
61 ساله برزیلی- فرانسوی 
عنوان  به  را  دنیا  والیبال 

سرمربی تیم ملی والیبال مردان 
ایران در سال 2024 انتخاب کرد و 
قراردادی برای همکاری وی با 
فدراسیون والیبال ایران تا پایان 
المپیک 2024 پاریس را امضا کرد 
که این قرارداد در صورت رضایت 
به  تمدید  قابلیت  طرفین 

صورت 2+2 را خواهد داشت. 
مائوریسیو موتا پائز مربی 
برزیلی – فرانسوی تیم ملی 
کار  ایرآنکه  مردان  والیبال 
و  همکاری  با  را  مربیگری 
رزنده،  برناردو  دستیاری 
والیبال  افسانه ای  مربی 
کرد و به همراه  دنیا آغاز 

فیلیپ بلان، دیگر مربی بزرگ 
والیبال در تیم های ملی فرانسه 

خوش درخشید. پائز در حال حاضر هدایت یک تیم باشگاهی 
در اوکراین را برعهده دارد و پس از پایان مسابقات لیگ 
اوکراین بلافاصله برای برگزاری اردوی آمادگی تیم ملی والیبال 
کشورمان راهی ایران خواهد شد. سرمربی جدید تیم ملی 
والیبال ایران اظهار داشت: شما می دانید، ما هم می دانیم که 
چالش بزرگی در تابستان آینده پیش روی داریم. باور دارم که 
با استعدادهای جوان، بازیکنان با اعتماد به نفس و بازیکنان 
باتجربه می توانیم، ترکیب بسیار خوبی در تیم داشته باشیم. 
پائز ادامه داد: با بلندهمتی، مصممانه و متعهدانه تلاش 
می کنیم که المپیکی شویم. به حمایت شما و پشتیبانی همه 
طرفداران ایرانی نیاز داریم تا بتوانیم تیم ملی را به فراز قله 

والیبال جهان سوق دهیم. 

   صحبت های سرپرست 
وحید مرادی، سرپرست فدراسیون والیبال در 
مورد انتخاب موتا پائز به ایسنا گفت: دوستان 
کید داشتند که در این مقطع  در کمیته فنی تا
صرفا از مربی خارجی استفاده کنیم. پنچ گزینه  
در کمیته فنی مطرح کردیم که از بین آنها آقای 

جولیانی و پائز برگزیده شدند. 
کراتمان را به طور همزمان  به همین دلیل مذا
با هر دو گزینه انجام دادیم و در نهایت به انتخاب 
آقای پائز منجر شد. او ادامه داد: آقای جولیانی 
کراتی که  هم یکی از گزینه های ما بود اما بعد از مذا
انجام دادیم و با توجه به قراردادی که با باشگاه 
مودنا داشت، شرایط خاصی را پیش پای ما 

گذاشت. 
کرات با او منتفی شد.  بنابراین ادامه مذا
کید کرد: چیزی که در مقطع  وحید مرادی تا
کنونی برای فدراسیون والیبال اهمیت 
که از بین این مربیان  داشت، این بود 
کدام مربی با تمام وجود می خواهد بجنگد 
و مساله مالی، مساله اولش نیست. آقای 
موتا پائز از این حیث برتری مطلق داشت 
و می گفت باید بجنگیم و دست به دست 
هم دهیم. کار سخت است اما نشدنی 

نیست. 
او به رزومه سرمربی جدید تیم ملی 
ایران اشاره و بیان کرد: سال ها دستیار 
آقای رزنده و فیلیپ بلین بوده است. 
ک هم در تیم پاناسونیک  آقای کوبیا
اپن بازیکنش بوده و در آن چهار  ژ
سال نتایج درخشانی را به دست آورده 
ک در قیاس با مربیان  است. آقای کوبیا

سرشناس دیگری که در ادامه به این تیم آمدند، آقای پائز را 
یک مربی باتجربه، کاردان، کارآمد، جدی و اثرگذار معرفی 
کرده است. از طرفی آقای رزنده نامه ای را در موردش نوشته 
که نشان می دهد یک مربی بزرگ است. سرپرست فدراسیون 
کنش به اینکه از مربیان اسم و رسم داری مثل لورنزوتی  در وا
و پیاتزا به پائز رسیده ایم که نسبت به آنها کمتر شناخته 
. ما با مربیان اسم  شده است، گفت: بزرگ یعنی مربی اثرگذار
کره کردیم که همین دوستان از ایران  و رسم دار زیادی مذا
شیطنت کردند و آنها را منصرف کردند. شرایطی را به وجود 
کرات ما به بن بست خورد. از بین مربیانی که  آوردند که مذا
آمادگی داشتند نهایتا به این دو اسم رسیدیم. او ادامه داد: 
با آقای لورنزوتی بسته بودیم. اصلا مساله مالی مطرح نبود و 
گهان عذرخواهی کرد. در  به توافق نهایی رسیده بودیم اما نا
ل ها و  این شرایط فدراسیون باید چکار می کرد؟ به بازی دلا
کسانی که شیطنت کردند تا ما را به مسیرهای خاصی ببرند، 
وارد می شدیم؟ این مربی باانگیزه و با تجربه است و از بین 
کرده کردیم و به نتیجه نهایی رسیدیم،  مربیانی که با آنها مذا

بهترین گزینه بود. 

کنش     وا
رسانه لهستانی به انتخاب سرمربی جدید تیم ملی والیبال 
کنش نشان داد و نوشت که انتخاب او کاملا غیر  ایران وا
منتظره و شگفت انگیز بوده است. پلست اسپورت لهستان 
کنش به انتخاب سرمربی جدید والیبال ایران نوشت:  در وا
! نه ویتال هاینن، نه آلبرتو جولیانی!  یک تصمیم شگفت انگیز
فدراسیون ایران نام سرمربی جدید تیم ملی والیبال را اعلام 
کرد که کاملاً غیر منتظره بود. مائوریسیو موتا پائز از برزیل 

سرمربی جدید والیبال ایران خواهد بود. 
این رسانه لهستانی در ادامه آورد: فدراسیون والیبال ایران 
چند ماهی است که دنبال سرمربی جدید تیم ملی مردان 
خود می گردد. در طی این زمان با بسیاری از مربیان مشهور 

صحبت هایی انجام شد. 
کاندیداها، رسانه ها به نام هایی چون آلبرتو  در میان 
جولیانی، ویتال هاینن و همچنین روبرتو پیاتزا، جان لورنزو 
بلنجینی و ولادیمیر آلکنو اشاره کردند. در نهایت مائوریسیو 

موتا پائز سرمربی جدید تیم ملی ایران شد. 
او سال 1۹6۳ در ریودوژانیرو به دنیا آمد و بخش زیادی 
که در  گذراند؛ جایی  از دوران حرفه ای اش را در فرانسه 
دهه های 1۹۸0 و 1۹۹0 به عنوان بازیکن بازی کرد. او همچنین 
به عنوان مربی در فرانسه کار کرد. پائز مربی بازیکنان والیبال 
ساحلی در بازی های آتلانتا 1۹۹6 بود. پلست ضمن ارائه رزومه 
این مربی نوشت: ایرانی ها امیدوارند از جدول رده بندی به 
بازی های المپیک راه پیدا کنند. بنابراین باید در لیگ ملت ها 

این تیم بدرخشد و امتیاز کسب کند. 
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مائوریسیو موتا پائز سکاندار جدید فدراسیون والیبال 

لیائو به بارسلونا هم نه گفت  
ستاره پرتغالی تیم فوتبال میلان قصد ندارد 
این تیم را برای بازی در کنار آبی و اناری های 
که باشگاه  کند. انتظار می رود  کاتالونیا ترک 
بارسلونا تابستان پرمشغله ای را برای خرید 
بازیکنان مورد نظرش جهت تقویت ترکیب تیم 
پیش رو داشته باشد. اوضاع اقتصادی باشگاه از 
ابتدای سال 2024 پیشرفتی نسبی داشته است و 
با توجه به خروج ژاوی هرناندس از نیمکت این 
تیم در پایان فصل، باشگاه باید خودش را برای 
تأمین مهره های موردنظر سرمربی جدید آماده 
کند. علاوه بر این باشگاه از کسب درآمدی قابل 
توجه از فروش بخشی از بازیکنان مازادش در 
پایان فصل اطمینان دارد و به همین دلیل خوان 
لاپورتا و همکارانش در بارسلونا جرأت فکر کردن 
به انجام خرید های بزرگ و گران قیمت را پیدا 
کرده اند. یکی از این بازیکنآنکه برای تقویت خط 
حمله تیم مدنظر گرفته شده، رافائل لیائو ستاره 
پرتغالی تیم فوتبال میلان است که سال 2022 
به عنوان بهترین بازیکن سری A انتخاب شد. 
لیائو اما میلی به ترک میلان ندارد، همان طور که 
تمایلی به پیوستن پاری سن ژرمن برای پر کردن 

جای خالی کیلیان امباپه ندارد.  

ویژه

گفتوگو

محسن بیاتی نیا مهاجم سابق استقلال در 
گردان نکونام در هفته قبلی  خصوص برد شا

رقابت های لیگ برتر صحبت کرد. 
تیم فوتبال  نظر شما درباره پیروزی     

استقلال مقابل سپاهان چیست؟
 بازی زیبایی بود که حملاتی از هر دو تیم 
روی دروازه ها ایجاد شد که خسته کننده نبود 
و تماشاچیان داخل استادیوم و بینندگان 
تلویزیونی از تماشای این دیدار لذت بردند. 
سپاهان تیم پرمهره ای است و استقلال توانست 
این تیم را شکست بدهد و بعد از گلی که زدند، 
نظم خط دفاعی خودشان را نیز حفظ کردند. 
خدا را شکر استقلال در مسابقات لیگ برتر به 
کنون در صدر جدول قرار  ثبات رسیده و هم ا

دارد. 
    در مورد کم گل خوردن تیم استقلال در 

این فصل لیگ چه نظری دارید؟
گر تیمی کمتر از سایر تیم ها گل دریافت   ا
می کند فقط به خاطر تبحر و مستحکم بودن 
مدافعان نیست. دفاع کردن فقط وظیفه خط 
دفاعی نیست و کل تیم از دروازه شان محافظت 
می کنند. بر همین اساس تیم فوتبال استقلال 
دفاع را در تمامی مناطق زمین خوب انجام 
می دهد و همه بازیکنان با نظم و انضباط خاص 
در سیستم دفاعی تیم شرکت می کنند. تیمی که 
آمار خوبی در گل نخوردن دارد، دفاع کردن شان 
از خط حمله شروع می شود که فورواردها و خط 
جلو تیم با دوندگی زیاد مانع رساندن توپ به 

سمتش دروازه شان می شوند. 
   نظر شما درباره نفرات جذب شده جدید 

خارجی تیم استقلال در نیم فصل چیست؟
 باشگاه استقلال نفرات جدیدی را برای حضور 
پرقدرت و ادامه موفقیت آمیز در نیم فصل جذب 
کرده که قطعاً این بازیکنان در هفته های آینده به 
تیم کمک خواهند کرد. فوتبال ایران این ظرفیت 
را دارد که بازی های بهتری از تیم های لیگ برتری 
ببینیم. اما باید فضا را ایجاد کنیم، مربیان جدید 
کیفیت تر و پایه ها آرام آرام به  بیایند، بازیکنان با
تیم ها وارد و تزریق شوند. بعد از آن شاهد لیگ 

پویایی خواهیم بود. 
    وضعیت تیم فوتبال استقلال را چگونه 

ارزیابی می کنید؟
کنون وضعیت استقلال از نظر روحی   هم ا
خیلی خوب است و باید این روند و پیروزی های 
خودش را حفظ کند. خیلی از مسائل روحی 
می تواند  چقدر  سرمربی  اما  است،  روانی  و 
بازیکنانش را از نظر روحی بالا نگه دارد؟ سرمربی 
نیز تا یک جا توان دارد تا کارها را برای تیمش 
انجام بدهد و به تنهایی نمی شود همه مشکلات 
و اختلال ها را از سر راه بردارد. کار تیمی است و 
باید همکاری همه جانبه باشد. بازیکنان و کادر 
فنی تلاش می کنند و نیاز است مدیریت بیشتر از 

قبل، نگاه ویژه ای را به تیم داشته باشد. 

بیاتی نیا: 
 وضعیت استقلال 

از نظر روحی خیلی 
خوب است

نخستین اعزام تیم ملی بوکس  
زیر نظر سرمربی کوبایی 

حضور  برای  ایران  بوکس  تیم ملی  ایسنا: 
ایتالیا  عازم  المپیک  انتخابی  مسابقات  در 
در  حضور  برای  ایران  بوکس  تیم ملی  شد. 
رقابت های انتخابی المپیک 2024 تهران را به 
گردان فونتانای کوبایی  مقصد رم ترک کرد. شا
برای کسب سهمیه المپیک باید روی رینگ 
تورنمنت  برخلاف  بروند.  جهانی  مسابقات 
بین المللی بلغارستان که »رینالدو فونتس« به 
کنون مجوزهای لازم  همراه تیم ملی اعزام شد، ا
جهت اعزام »فونتانا«، سرمربی کوبایی تیم ملی، 
گردانش عازم  صادر شده و او این بار در کنار شا
مسابقات ایتالیا شد. در کنار سرمربی کوبایی 
تیم ملی بوکس، محمد عاشری و همایون امیری 
کمک مربی عازم ایتالیاشدند.  نیز به عنوان 
رقابت های بوکس قهرمانی جهان از یکشنبه 1۳ 
اسفند در شهر بوستو آرسیتسیو )ایالت لُمباردی ( 
ایتالیا آغاز می شود و تا بیست ویکم همین ماه 

ادامه خواهد داشت.  

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
ما  مطالبه  گفت:  فوتبال  فدراسیون  رئیس  ایسنا: 
کسیون ورزش مجلس است. مهدی تاج درباره  قوت گرفتن فرا
حضورش در انتخابات مجلس شورای اسلامی و خبرگان 
رهبری اظهار کرد: ما هم مثل اهالی ورزش برای انداختن رای 
به صندوق آمدیم. خوبی کار این است برای اهالی ورزش و 
ورزشکاران جای مخصوصی را در نظر گرفته اند. حضور آنها 
هم پرشور است و همان طور که می بینید من هم در صف 
رای ایستاده ام. رئیس فدراسیون فوتبال درباره مطالبه اش 
از نمایندگان مجلس هم گفت: خوشبختانه در برنامه هفتم 
کنون  مسئله حق پخش دیده شده و باید تصحیح شود. ا
مطالبه ما فقط این موضوع نیست بلکه چانه ورزش به ویژه 
فوتبال از نظر بودجه در کشورمان کوچک است. رقبای ما 
مثل عربستان، قطر و امارات را می بینید که در زیرساخت ها و 
مسائل جاری، هزینه های جدی دارند. با وجود این بودجه 
محدود می بینید عنوان های فوتبال ایران خیلی خوب است 
مانند فوتبال ساحلی و فوتسال و تیم ملی فوتبال ایرآنکه با 
کسیون  همین بودجه نتایج خوبی گرفته ایم. توقع دارم فرا
ورزش مجلس قوت بیشتری بگیرد و با انتخاب افراد ورزشی 
در این کمیسیون کارهای جدی صورت بگیرد. تاج درباره 
گی های یک نماینده اصلح گفت: هر کس برای مردم کار  ویژ

کند اصلح است. 

بیــنالمــلل
  چلسی در جام حذفی انگلیس به سختی توانست برابر لیدز 
به پیروزی دست پیدا کند. آبی پوشان لندن در دور یک چهارم  
گر با نتیجه سه بر دو  نهایی به سختی و با گل دقایق پایانی گالا
به پیروزی دست پیدا کردند تا راهی نیمه نهایی شوند. به نوشته 
بی تی اسپورت، مائوریتسیو پوچتینو در نشست خبری پایان بازی 
گفت: با توجه به اتفاقاتی که در طول هفته افتاد خوشحالیم و به 
نظرم تیم روند خوبی را دنبال می کند. پیروزی در دیدار امشب 
آسان نبود و تلاش زیادی از خود نشان دادیم. لیدز تیم بسیار 
خوبی است و به نظرم یکی از بهترین تیم ها در چمپیونشیپ است. 
او ادامه داد: با آنکه نمایش خوبی نداشتیم اما در پایان گل زدیم 
و به پیروزی دست پیدا کردیم. بازی کردن برابر چنین تیم هایی 
سخت است؛ چرا که آنها از انگیزه بسیار بالایی برخوردارند و اعتماد 
به نفس لازم را دارند. چنین بازی هایی همچون فینال است و برای 
پیروزی باید بسیار خوب بود. بر این باورم که تیم ما روحیه خوبی 

دارد و بازیکنان رابطه بسیار خوبی در زمین دارند. 
حکم  دوپینگ  ضد  بین المللی  کمیته  پنجشنبه  روز   
محرومیت 4 ساله پوگبا را تایید کرد و هافبک فرانسوی لحظاتی 
پیش بیانیه ای در این رابطه منتشر کرد. پوگبا که چند روز دیگر 
۳1 ساله می شود و عملا با این حکم فوتبالش تمام خواهد شد 
در بیانیه خود نوشته است: من از تصمیم دادگاه ضد دوپینگ 
مطلع شده ام و معتقدم این حکم نادرست است. غمگین، شوکه 
و دل شکسته هستم زیرا هر آنچه در کار حرفه ای خود ساختم 
از من گرفته شد. وی افزود: زمانی که از محدودیت های قانونی 
گاهانه یا عمدا  رها شوم تمام ماجرا مشخص می شود و هیچگاه آ
مکملی مصرف نکرده ام که خلاف مقررات ضد دوپینگ باشد. 

من به عنوان یک ورزشکار حرفه ای هرگز کاری 
برای بهبود عملکرد خود با استفاده از مواد 

ممنوعه انجام نمی دهم و هرگز ورزشکاران 
و طرفداران تیم هایی را که برای آنها 

یا مقابل آنها بازی کرده ام فریب 
نمی دهم. پوگبا در پایان گفت: با 

توجه به تصمیمی که امروز اعلام 
شد، از این رای به دادگاه داوری 

ورزش شکایت خواهم کرد. 

 پرسپولیس باید برنامه های بهتری 
داشته باشد 

تیم فوتبال پرسپولیس مقابل ذوب آهن اصفهان در هفته 
هجدهم لیگ برتر فوتبال به برتری رسید. بازی خوبی بود و 
پرسپولیس بازی را خوب شروع کرد و خیلی زود هم به گل رسید. 
درست است که مالکیت توپ را داشت، اما باید برای رسیدن 
به گل برنامه  بهتری داشته باشد. بازیکنان پرسپولیس باید در 
زدن ضربات آخر دقت بیشتری داشته باشند تا از فرصت ها به 
نحو احسن استفاده ببرند. مهم گرفتن ۳ امتیاز بود که در زمین 
ذوب آهن به این امر دست یافتند و خودشان را در کورس قهرمانی 
حفظ کردند. بازیکنان در خط وسط عالی بودند و به موقع اضافه 
می شدند. مدافعان کناری در فاز حمله عالی هستند و وینگر های 
چپ و راست در حین بازی هم عالی و خیلی خوب جابجا 
می شوند. اما برای زدن گل در خط جلو باید بیشتر فضاسازی 
کنند. خط حمله پرسپولیس با آمدن عیسی آل کثیر جان تازه ای 
گرفت. عالیشاه هم در کنار عیسی و برخی اوقات نیز کمی عقب تر، 
به خط جلو اضافه می شود و پا به توپ و بعد از پاس دادن حرکت 
می کند. اورونوف، بازیکن ازبکستانی نشان داد آینده خوبی دارد 
و زمانی که پا به توپ می شد مشخص بود که سطح بالایی دارد. 
عبدالکریم حسن قطری هم باید دید آیا می تواند در تیم بزرگی 
مثل پرسپولیس بازی های خوبی انجام بدهد. از قبل هم گفته 
بودم که اوسمار در حد و اندازه های پرسپولیس نیست و او به 
عنوان دستیار یحیی گل محمدی برنامه های تمرینی را پیاده 
می کرد. اوسمار مدیر نیست و 2، ۳ نفر دیگر تیم را کوچ می کنند و 
نظر می دهند. پرسپولیس در مرحله یک شانزدهم جام حذفی با 
تیم نفت و گاز گچساران ا دیدار خواهد کرد. نفت و گاز گچساران 
تیم دسته پایین تر است و پرسپولیس نباید این تیم را دست کم 
بگیرد. باید با اقتدار و روحیه بالا جلوی تمام تیم های حاضر در 
جام حذفی ظاهر شود و فقط پیروزی را به هوادار ان هدیه کنند. 
خوشبختانه الان پرسپولیس روی نوار پیروزی افتاده و برخی از 
نفرات تیم نیز از بند مصدومیت رهایی پیدا کردند و همه بازیکنان 
یکدل شده اند. مهم گرفتن ۳ امتیاز بازی هاست که خوشبختانه 
در 2 بازی اخیر چنین اتفاقی رقم می خورد و امیدوارم این 
پیروزی ها ادامه داشته باشد و تیم با همدلی و هماهنگی به صدر 

جدول برسد و دل هواداران را شاد کند.  

ضیاعربشاهی
کارشناسفوتبال

درویش: اتفاقات اصفهان زنگ خطری برای فوتبال است

کو و باتیستوتا را خیلی دوست داشتم آزمون: ژ

مدیرعامل باشگاه پرسپولیس می گوید 
که استقلال برخلاف تصورات نه به دلیل 
از  بدهی  دلیل  به  بلکه  مشترک  مالکیت 
قهرمانان  لیگ  گذشته  فصل  رقابت های 
رضا  است.  شده  حذف   202۳  -24 آسیا 
درویش در حاشیه جشن قهرمانی نوجوانان 
حاشیه ای  اتفاقات  درباره  پرسپولیس، 
رختکن سرخپوشان پیش از بازی مقابل 
، اظهار  ذوب آهن در هفته هجدهم لیگ برتر
شما  مثل  هم  من  که  را  موضوع  داشت: 
خبرنگاران شنیدم و مسئولان و بازیکنان 
تیم نقل کردند اما جای تامل و تاسف دارد. 
فوتبال ما به کجا می رسد؟ این نشان دهنده 
این است که فوتبال در هیچ ابعادی نظارتی 
بر آن نیست. یعنی باری به هر جهت هر چند 

کمیته اخلاق یک جریمه ای  وقت یک بار 
انجام می دهد و کمیته انضباطی یک کاری 
می کند، اما بازدارنده نیست. وی افزود: با این 
وقاحت و صراحت چنین کارهای در حاشیه 
این  می آید،  وجود  به  پرسپولیس  بازی 
نشان دهنده آن است که کمیته نظارتی عملاً 
نقشی ندارد. یعنی عملاً گفتند فقط فوتبال و 
بازی باشد و حالا یک روز ساعت و روز بازی 
کجا آباد می رود. این  را عوض می کنند و به نا
زنگ خطری است که به کجا داریم می رسیم؟ 
این در ابعاد خارجی اش یقیناً ما را با مشکل 
مواجه می کند. مدیرعامل پرسپولیس در 
گردان اوسمار  گر شا پاسخ به این سوال که ا
گذار می کردند، امکان داشت  این بازی را وا
گفت:  تبعات زیادی وجود داشته باشد، 

به تبع معلوم است که این شکلی می شود 
که ما یک خالق هستی داریم  آنجا  از  اما 
و تا امروز با ما یار بوده و دست ما را گرفته 
کرد. وی در  است، یقیناً ما را رها نخواهد 
گفت:  سرخابی ها  مشترک  مالکیت  مورد 
اینطور که اطلاع دارم تا فردا یا شنبه مالکیت 
یکی از این تیم ها مشخص می شود، ضمن 
اینکه این مسائل ربطی به من مدیرعامل، 
هیات مدیره یا اعضای باشگاه ندارد این 
موارد حتی فراتر از وزارتخانه ورزش است. بله 
کثر تا  منافع باشگاه را تهدید می کند اما حدا
که یکی از  یکشنبه وضعیت اعلام می شود 
2 باشگاه مالکیتش مشخص شده و سوای 
وزارت ورزش است. درویش درباره اینکه 
با  پرسپولیس  طلب های  تهاتر  امکان  آیا 

بدهکاران خارجی از محل منابع این باشگاه 
در کنفدراسیون فوتبال آسیا وجود نداشت، 
گفت: اتفاقاً از طرف سازمان خصوصی سازی، 
وزارت ورزش و من شخصاً نوشتم. به آقای 
فرزین نوشتم ایشان خیلی به من محبت 
دارند. ولی هنوز عملیاتی نشده است. دولت 
جاهایی دیگر هم بدهکاری دارد در حساب 
فی مابین می زنند، بانک مرکزی آن تعهد را 
پرداخت می کند. هنوز عملیاتی نشده است. 
گر هر کدام از این موارد 10۹ میلیارد تومان،  ا
که  گفته شده و پول دیگری  این ارزهای 
درخواست کردیم به صورت وام بگیریم. هر 
کدام از اینها عملیاتی شود، یقیناً می توانیم 
گوشه ای از قرارداد بازیکنآنکه حقوق حقه 

آنها است را پرداخت کنیم. 

بازیکنان  با  راحت  خیلی  کرد  عنوان  رم  ایرانی  مهاجم 
جالوروسی ارتباط برقرار کرده است. او همچنین از ستارگان 
قدیمی مورد علاقه اش صحبت کرد. سردار آزمون به خوبی 
توانسته است در رم جا بیفتد و خودش را نشان دهد. او در 
آستانه دیدار رم برابر مونتزا در صحبت هایی با سایت رم درباره 

حضورش در این تیم صحبت کرد. 
 به نظر می رسد به خوبی در تیم جا افتاده اید چون با همه 
شوخی می کنید؛ چه در زندگی واقعی و چه در رسانه های 

اجتماعی. 
بله. من اینجا احساس می کنم در خانه هستم. با همه حال 
احساس خوبی دارم. در رختکن ما قهرمان جهان )دیبالا( و 
ستاره های زیادی هستند ولی کنارآمدن با این هم تیمی ها 

آسان است. 
   کاپیتان، لورنزو پلگرینی، در ابتدا چقدر به شما کمک کرد 

تا در تیم راحت باشید؟
او مرد بزرگی است که همیشه به همه کمک می کند. لورنزو 
یک کاپیتان بزرگ است؛ نه فقط یک فوتبالیست فوق العاده. 

پلگرینی به من کمک زیادی کرد. 
   در مقابل تورینو اولین بازی خود را در المپیکو انجام 

دادید. این حضور چگونه بود؟
هواداران زیادی در ورزشگاه بودند و حس و حال خیلی خوبی 
داشتم و از این بابت خوشحالم در ترکیب بودم. صادقانه بگویم، 

طرفداران اینجا باورنکردنی اند. آنها برای هر بازی ورزشگاه را 
پر می کنند. 

، تورینو یا هر تیم دیگری فرقی نمی کند. آنها همیشه  اینتر
پشت ما هستند. تنها کاری که می توانیم انجام 

بدهیم این است که از آنها تشکر کنیم و امیدوار 
باشیم که در همه دیدارها برنده شویم. آنها برای 

ما بسیار مهم اند. 
کنون سری آ  وسیه، آلمان و ا    شما در ر

بازی کرده اید. چه تفاوت هایی بین لیگ های 
مختلف دیده اید؟

سری آ و بوندسلیگا رقابت های 
ممکن  بالایی اند.  سطح  بسیار 

سرعت  یا  فیزیکی  نظر  از  است 
تفاوت هایی بین این دو لیگ 

وجود داشته باشد. به همین 
دلیل است که برخی از بازیکنان 
ممکن است در یکی از این دو 
لیگ بهتر عمل کنند اما هر دو 

در سطح بالایی اند. 
   آیا زمانی که در بایرلورکوزن 

بودید با رودی فولر ملاقات کردید؟ او 
یک اسطوره در رم است و در کودکی 

الگوی دِروسی بود. 
بله. چند بار او را دیدم. او یک فرد بزرگ و قابل احترام است 
و بازیکن فوق العاده ای نیز بوده است. او سال 1۹۹0 با آلمان 

قهرمان جام جهانی شد. 
از  ایران  در  را  رم  بازی های  کودکی  در  گفتید     
یون تماشا می کردید. به جز فرانچسکو توتی و  تلویز
دروسی، بازیکنان مورد علاقه شما چه کسانی بودند؟

حتی مادرم آنها را می شناسد و می داند آنها اسطوره های 
بزرگ رم بودند. میرکو ووچینیچ را هم خیلی دوست داشتم. 
ادین ژکو و گابریل باتیستوتا نیز دو بازیکنی بودند که 

به شدت آنها را تحسین می کردم. 
   میرکو ووچینیچ مهاجمی مشابه شما 

 . بود؛ سریع و ماهر
او بهتر از من بود. 

   در پایان درباره دروسی بگویید!
که بیش از همه در مورد دروسی  چیزی 
شگفت انگیز است این است که او مانند یک 
مبارز و جنگجو بسیار پرقدرت است. دیدنش با آن 
قلب مهربان، زیباست و داشتن او به عنوان مربی 
بسیار خوب است. انتخاب دروسی تصمیم درستی 
باشگاه  و  تیم  اتحاد خوبی بین  بود و خوشحالم 

وجود دارد. 

 سرمربی ایرانی اتحاد کلباء امارات از سمت 
، باشگاه اتحاد  گزارش مهر خود برکنار شد. به 
کلباء امارات با انتشار پوستری از فرهاد مجیدی 
خبر از قطع همکاری با سرمربی ایرانی خود داد 
و بابت زحمات او قدردانی کرد. این تیم در هفت 
کرده بود  کسب  دیدار اخیر خود تنها یک برد 
و با 1۳ امتیاز در رده 11 جدول لیگ امارات قرار 

داشت. از این رو مدیران باشگاه اماراتی تصمیم به 
برکناری مجیدی گرفتند تا به تیم خود برای خروج 
از منطقه سقوط اینگونه شوک بدهند. مجیدی 
در ۵0 بازی روی نیمکت کلباء، تنها 1۷ برد بدست 
آورد و فصل گذشته این تیم را به رده هشتم لیگ 
امارات رساند. کلباء در حال حاضر در رده یازدهم 

جدول 14 تیمی قرار دارد.

 فرهاد مجیدی
  از اتحاد کلبا 
امارات برکنار شد


